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Protokół nr XXXV/2021 

z obrad XXXV sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 24 czerwca 2021 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Cieśluk Krzysztof 

3) Supiński Władysław 

4) Duzik Sylwia 

5) Gałązka Jarosław 

6) Zuzga Karol 

7) Steczkowska Bogumiła 

8) Żelazna Alina 

9) Zduńczyk Andrzej 

10) Sendrowski Marek 

11) Wądołowska Anna 

12) Rydzewska Grażyna 

13) Sawicki Janusz 

 

Radni nieobecni na obradach sesji: 

1) Krasiński Stefan- nieobecność usprawiedliwiona 

2) Żelazny Wojciech- nieobecność usprawiedliwiona  

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy 

2) Muniak Beata – Sekretarz Gminy  

3) Kućko Małgorzata – Skarbnik Gminy 

4) Podsiad Aneta – Inspektor Urzędu Gminy 

5) Pasławska Wiesława – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Małym Płocku 

6) Długozima Roland – Radny Powiatu Kolneńskiego 

 

  

 

Z uwagi na Pandemię Koronawirusa Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock nie uczestniczyli w 

obradach sesji. 
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Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1100, a zakończenie o godz. 1220 

 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad XXXIV sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

7) Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Mały Płock za 2020 rok. 

- Debata nad Raportem o stanie Gminy Mały Płock za 2020 rok. 

- Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum zaufania.  

8) Sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Mały Płock oraz 

Absolutorium dla Wójta Gminy Mały Płock za 2020 rok. 

a) Sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Mały 

Płock za 2020 rok. 

b) Zapoznanie z Uchwałą Nr RIO.II-00321-88/2021 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym 

przez Wójta Gminy Mały Płock sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020 rok. 

c) Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mały Płock o udzielenie absolutorium  

Wójtowi Gminy Mały Płock za 2020 rok wraz z opinią Komisji o wykonaniu 

budżetu Gminy za 2020 rok. 

d) Zapoznanie  Uchwałą Nr RIO.II-00322-85/2021 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 7 czerwca 2021 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Mały 

Płock wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium za 2020 rok. 

e) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 rok. 

f) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu  gminy za 2020 rok. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie części zadania 

publicznego  w zakresie lokalnego transportu zbiorowego  i zawarcia porozumienia. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody                                          

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mały Płock w celu przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

11) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12) Wolne wnioski. 

13) Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych oraz zaproszonych gości.                                              
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Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 13 radnych, co daje quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Ad. 2 

Przedstawienie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad?                         

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji. 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad XXXIV sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady – Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji 

Rady Gminy Mały Płock nr XXXIV/2021 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy                      

Mały Płock. Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie 

wniesiono, w związku z czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu                     

w  brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym. 

      Za wnioskiem głosowało – 12 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 1 

Głosowanie imienne Nr 1 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XXXIV sesji Rady 

Gminy – stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad XXXIV Sesji                             

w brzmieniu napisanym. 
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Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Józef Dymerski - Wójt Gminy  - powitał przybyłych na posiedzenie radnych, Pana 

Rolanda Długozimę Radnego Powiatowego  oraz zaproszonych gości, następnie przedstawił 

następujące informacje: 

- proszę państwa Centrum Aktywności Lokalnej w Małym Płocku tutaj przy naszej straży 

potrzebna jeszcze była ekspertyza pożarnicza ta ekspertyza już jest zrobiona, dołączamy do 

tego i myślę, że już niedługo ogłosimy przetarg na wykonastwo; 

- przetarg na kredyt wygrał Bank Spółdzielczy w Kolnie i już jest to wyłonione; 

- będziemy składać projekt na folię i azbest, na ten temat informacje na komisjach były 

mówione; 

- proszę państwa sołtysi będą już zapraszani na następną sesję i materiały dla radnych będą 

przesyłane papierowo, wyjaśniamy to konkretnie, żeby już nie było jakichś niedomówień; 

- prace nad oświetleniem ulicznym  Budy Żelazne są rozpoczęte, termin zakończenia został 

przedłużony; 

- trwa ocieplenie budynku urzędu gminy gdzie będzie wymiana drzwi na 90 – tki 

dostosowane dla osób niepełnosprawnych, remont łazienek i docieplenie budynku; 

- park kieszonkowy, przetarg już jest rozstrzygnięty, w toku, było małe uzupełnianie, ale 

dzisiaj rozmawiałem z Panem Radkiem i już jest wszystko zakończone i będziemy też 

ogłaszać przetarg na wykonastwo; 

- trwają poprawki termomodernizacji Szkoły Podstawowej w Małym Płocku, myślę, że do 

końca tego  miesiąca zostaną one usunięte; 

- dostaliśmy dofinansowanie na remont stołówki w Szkole Podstawowej w Małym Płocku, 

cieszymy się i dziękujemy za to Urzędowi Wojewódzkiemu, nie robiliśmy tego wcześniej bo 

mieliśmy to wcześniej robić, ale ze względu na to, że trwał remont szkoły dodatkowo było 

zrywane to co było zrobione, a teraz jest już zrobione i dalej będziemy to kontynuować, czyli 

tarakota, posadzki, glazura, budowa wiatraków, doposażenie, piec konwencyjny, zmywarka, 

maszyny do krojenia mięsa, w stołówce jadalni krzesła;  

- podjęcie uchwały na kursy autobusowe gmin: Mały Płock, Stawiski, Grabowo, Szczuczyn 

celem poprawy dojazdu do pracy w Szczuczynie bez wkładu Urzędu Gminy, dzisiaj będziemy 

tą uchwałę podejmować; 
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- przygotowaliśmy wnioski na remont  dróg, są one zakończone: Piasutno Żelazne Gmina 

Zbójna napisaliśmy pismo o ten remont drogi Rudka – Skroda Piasutno Żelazne, byliśmy z 

Panem Radnym Januszem Sawickim u Pani Wójt Gminy Zbójna, rozmawialiśmy  i składamy 

pismo na remont tej drogi z podpisami moim, radnych, sołtysów i mieszkańców, to samo 

dotyczy Rudy Skrody Piasutno Żelazne też podpisy i to pismo będzie wysłane oraz wniosek 

do Powiatu Łomżyńskiego na drogę Rogienice Wielkie  Waśki; 

- remonty dróg: Mały Płock I Mały Płock II łącznik oraz Popki początek lipca będą 

rozpoczęte przez BIK Projekt Łomża, dzwoniłem do Prezesa i tak mi powiedział początek 

lipca rozpoczęcie; 

- jeśli chodzi o dokumentację na świetlicę wiejską w Józefowie to odłożymy to na razie 

abyśmy mogli jeszcze podyskutować, i przyjąć już konkretne rozwiązania; 

- spis ludności trwa dziękujemy naszym Paniom Pani Anecie Podsiad i Alicji Boć za sprawny 

spis, w Województwie Podlaskim mamy drugie miejsce, także cieszymy się z tego, że nasze 

Panie ładnie to wykonują; 

- w rozmowie z Panem Wicemarszałkiem Markiem Olbrysiem droga 648 będzie 

kontynuowana do końca roku 2021 ma być zrobiona do krzyżówek tutaj do Korzenistego; 

- kostka na remont naszych chodników w dalszym ciągu jest już rozpatrzone przetarg wygrał 

Pan Andrzej Bazydło, ten który wcześniej też wykonywał u nas. 

Dziękuję to wszystko jeżeli będą jakieś pytania to postaram się udzielić odpowiedzi na nie.  

 

Ad. 5  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – rozmawiałem tydzień temu może więcej  

o takim pomyśle, żeby przy okazji remontu budynku Urzędu Gminy wyposażyć niektóre 

pomieszczenia, albo po prostu cały budynek w instalację klimatyzacyjną, bo są miejsca, gdzie 

naprawdę jest gorąco. Pracownicy pracują po kilka godzin jak Pani Beata np., czy 

dziewczyny w księgowości czy na podatkach to takie moje spostrzeżenie. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – od razu odpowiem, mamy jeden klimatyzator, który 

chłodzi urządzenia IT, z uwagi na remont chwilowo go odłączyliśmy i teraz wszystkie drzwi 

są pootwierane i bez niej jest słabo, jak oni przyjadą połączyć znowu to urządzenie 

porozmawiamy z nimi razem z Panią Skarbnik i Panią Sekretarz. Zapytamy ile to będzie 

kosztowało, jeżeli to będzie kosztowało w miarę niedrogo, to zakładamy najpierw dla 
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pracowników, Wójt wytrzyma, ja i tak często w terenie jestem. Chodzi o pracowników, a 

szczególnie o finanse, naprawdę jest tam gorąco, jeżeli się uda to zrobimy wszystkie na raz, a 

jest tam ich pięć sztuk, a jeśli nie to będziemy robili to stopniowo część w tym roku i resztę 

na drugi rok, ale najlepiej jeżeli się zacznie to wszystkie zrobić. Ale najpierw będzie 

ocieplenie a potem ten klimatyzator będzie montowany, teraz porozmawiamy o kosztach jakie 

będą, a w przyszłym roku będziemy montować, albo część w tym roku, zobaczymy jakie to 

będą koszty i wtedy będziemy decydować. Naprawdę to jest potrzebne i to nie tylko w 

Urzędzie Gminy ale i w Ośrodku Pomocy Społecznej i po kolei w tych jednostkach, bo 

wszędzie jest gorąco, no niestety teraz takie są lata, że temperatury nawet do 35 stopni 

dochodzą, więc to potrzebne by było. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – dziękuję bardzo. 

 

Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2021.   

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach Rady i był przez nie analizowany.                  

Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy -  szanowni państwo kilka zmian, mianowicie 

przenosi się plan wydatków kwocie 92 000 zł pomiędzy działami, rozdziałami, paragrafami                   

i to jest zawarte w załączniku nr 1 i dokonuje się zmian w planie wydatków inwestycyjnych 

zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały. Jeśli chodzi o zmiany w załączniku nr 1 to 

zmniejsza się plan w rozdziale 75023 § 4010  czyli wynagrodzenia osobowe pracowników o 

14.000,00zł i zmniejsza się w  § 4270 o kwotę 20.000,00zł i tą kwotę i przenosi się do 

rozdziału 90004 § 6050 na inwestycję „ Rewitalizacja przestrzeni publicznej poprzez budowę 

parku kieszonkowego w Małym Płocku.  

Ponadto  przenosi się plan w rozdziale 80101 miedzy paragrafami w wysokości 50.000,00zł 

zgodnie ze źródłami finansowania inwestycji „Termomodernizacja budynków w gminie     

Mały Płock”.  

Ponadto w Załączniku nr 2 Uchwały zwiększa się plan na „Rewitalizacja przestrzeni 

publicznej poprzez budowę parku kieszonkowego w Małym Płocku” po rozstrzygniętym 

przetargu oraz dokonuje się zmian w źródłach finansowania inwestycji „ Termomodernizacja 

budynków w gminie Mały Płock”.  

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2021. 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 
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Głosowanie imienne Nr 2 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2021. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na                           

rok 2021.- została podjęta. 

Uchwała nr XXXV/166/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. - stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Mały Płock za 2020 rok. 

- Debata nad Raportem o stanie Gminy Mały Płock za 2020 rok. 

- Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum zaufania.  

 

Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Mały Płock za 2020 rok 

1. Podstawa prawna: 

Na mocy przepisów ustawy o samorządzie gminnym Wójt Gminy Mały Płock zobowiązany 

jest do przedstawienia Raportu o stanie Gminy Mały Płock za 2019 r.  

Raport przedstawia informacje zebrane ze stanowisk pracy urzędu gminy i dane od jednostek 

organizacyjnych według stanu na dzień 31.12.2020 r.  

 

2. Informacje z raportu 

 

Nie będę czytała Raportu, bo macie go Państwo przed sobą. Przedstawię jego najważniejsze 

punkty. 

 

1.  DEMOGRAFIA 

Zacznijmy od liczby ludności gminy Mały Płock. Od wielu lat obserwujemy powolny, lecz 

niestety stały spadek liczby mieszkańców gminy. Na koniec 2020 roku było 4814 

mieszkańców w tym: 2423 mężczyzn i 2391 kobiet. 

W 2020 roku w gminie urodziło się 47 dzieci w tym 20 chłopców i 27 dziewczynek. 

Zmarło 71 osób, w tym 43 mężczyzn i 28 kobiet. 

W ciągu roku zameldowało się na pobyt stały i czasowy 190 osób,  

a wymeldowało się 219 osób (razem z osobami zmarłymi).     

Liczba mieszkańców gminy zmniejszyła się w stosunku do 2019 roku o 76 osób.  

Przy powierzchni gminy 140 km2 – km2  zamieszkuje 34,4 mieszkańców. 

 

 



8 

 

2. RADA GMINY 

Rada Gminy liczy 15 radnych. Rada Gminy obradowała na 11 sesjach i podjęła 49 uchwał. 

Najwięcej dotyczyło budżetu i jego zmian (10 uchwał). Wszystkie przyjęte uchwały zostały 

już zrealizowane lub są w trakcie realizacji. 

W stosunku do 28 uchwał przekazanych do Wydziału Nadzoru i Kontroli Podlaskiego Urzędu 

Wojewódzkiego – Wojewoda Podlaski  nie wydał  żadnych rozstrzygnięć nadzorczych.  

Komisje Rady Gminy obradowały na 45 posiedzeniach.   

Komisja Skarg, petycji i Wniosków rozpatrzyła 1 petycję. 

 

3. ROLNICTWO 

Jesteśmy gminą o charakterze rolniczym. Przeważają tutaj gleby klasy V i VI. Mamy  

1913 gospodarstw. Dominują gospodarstwa do 15 ha. Najwięcej gruntów zajmują użytki 

rolne.  

996 gospodarstwa rolne skorzystały z pomocy publicznej w postaci zwrotu podatku 

akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego – kwota pomocy wynosiła 990.885,86 zł. 

 

4. DZIAŁALNOŚĆ GOSPODARCZA 

W naszej gminie zarejestrowanych jest 144 podmiotów prowadzących działalność 

gospodarczą. Najpopularniejsze branże to budownictwo - 66 podmiotów i handel - 24 

podmioty.  

W okresie całego roku zarejestrowano 92 wnioski o działalność gospodarczą, w tym:  

11 wniosków o założenie działalności, 72 wnioski o zmianę działalności i 9 wniosków o 

zakończenie działalności.     

 

5. BEZROBOCIE 

Stopa bezrobocia w gminie wynosiła 8,36 %. Liczba osób bezrobotnych zarejestrowanych  

w gminie wynosiła 258 osób.  

 

6. BUDŻET 

Dochód gminy na koniec roku 2020 zamknął się kwotą 31.368.206,21 zł , wydatki zaś 

wyniosły 29.503.249,72 zł.  

Największy udział w dochodach gminy stanowią dotacje (53 % budżetu) oraz subwencje 

(33% budżetu). 

Największe wydatki w 2020 roku zostały poniesione na:     

- oświatę i wychowanie – 13.929.816,99 zł 

- pomoc społeczną (zasiłki, 500+, 300+ itp.) – 7.353.359,87 zł 

- gospodarkę komunalną i ochronę środowiska – 1.023.371,11 zł   

- administrację publiczną – 2.309.563,50 zł. 

Na zakończenie roku stan zadłużenia Gminy wyniósł 5.103.633,00 złotych na co składały się: 

- kredyty długoterminowe w wysokości – 4.795.633,00 zł 

- pożyczka na sfinansowanie zakupu samochodu strażackiego (OSP Mały Płock) w wysokości  

  308.000,00 zł. (pożyczka z 2019 r. – WFOŚi GW) 

W 2020 r. w gminie zrealizowano projekty ze środków zewnętrznych na kwotę 

7.709.602,36 zł:  

największe to: - Termomodernizacja budynków w Gminie Mały Płock                                                                                            

                           - Budowa drogi we wsi Budy Kozłówka 

                           - Ruda – Skroda, Rudka – Skroda –Piasutno Żelazne 

                           - Modernizacja Świetlicy wiejskiej w Kątach 

                           - Centrum Aktywności Lokalnej we Włodkach. 
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Gmina Mały Płock w omawianym w raporcie roku udzieliła dotacji celowych w łącznej wysokości 

242.036,00 zł,  

adresaci tych dotacji to:  - Powiat Kolneński,   

                                        - Wojewódzki Ośrodek Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Łomży 

                                        - Komenda Powiatowa Policji w Kolnie 

                                        - Powiatowa Straż Pożarna w Kolnie.  

Opracowano też dokumentację niezbędną do aplikowania o środki unijne oraz 

zaktualizowano wnioski niezbędne do aplikowania o środki. Wydatki te zamknęły się kwotą 

125.086,00 zł.  

W ramach funduszu sołeckiego w 2020 r. w gminie zrealizowano wydatki na łączną kwotę 

373.739,37 złotych.  

Najwięcej środków przeznaczono na żwirowanie, utwardzanie, równanie i profilowanie dróg, 

zakup kostki brukowej i układanie chodników z kostki brukowej. 

 

TERAZ KILKA ZDAŃ O WARUNKACH ŻYCIA MIESZKAŃCÓW W GMINIE MAŁY PŁOCK: 

 

7. EDUKACJA 

W 2020 roku na terenie gminy funkcjonowały 4 szkoły podstawowe.  

Wydatki ogółem  w tym zakresie wynosiły 8.470.343,14 zł, z czego wydatki gminy stanowią kwotę 

4.608.069,14 zł.  

Koszt dowozu uczniów stanowi kwotę 316.166,02 zł. Dowożono średnio 336 uczniów.  

W szkołach uczyło się w 2020 roku 1023 uczniów. Roczny koszt utrzymania 1 ucznia wyniósł 

15.570,70 zł. 

Gmina otrzymała dotację celową z Ministerstwa Edukacji Narodowej na wyposażenie szkól w 

podręczniki, materiały edukacyjne i ćwiczeniowe w kwocie 37.731,65 zł. oraz darowiznę od 

Operatora Gazociągów Przemysłowych GAZ-SYSTEM w kwocie 30.000 zł i grany na realizację 

programów Zdalna Szkoła w wysokości 112.610,82 zł 

Wypłacone uczniom stypendia socjalne i zasiłki losowe zamknęły się kwotą 265.570,68 złotych.  

 

8. POMOC SPOŁECZNA 

Opieką OPS były objęte 242 osoby ze 139 rodzin.  

Najważniejsze powody udzielenia pomocy rodzinom to: bezrobocie, ubóstwo, bezradność w sprawach 

opiekuńczo wychowawczych i prowadzenia gospodarstwa domowego.  

Największy udział w ramach zadań własnych zleconych gminie stanowią zasiłki (stałe i okresowe) w 

kwocie 338.139,00 zł oraz pobyty w Domach Pomocy Społecznej i Rodzinnych Domach Opieki w 

kwocie 99.918,30 zł.  

Natomiast w  ramach świadczeń zleconych największy udział  mają świadczenia rodzinne – kwota 

1.694.310,46 zł, świadczenia wychowawcze 500 + - kwota 4.340.773,80 zł i świadczenia 300+ - 

kwota 155.100,00 zł.  

 

9. BEZPIECZEŃSTWO PUBLICZNE 

O bezpieczeństwo na terenie gminy dba Komenda Powiatowa Policji w Kolnie.  

Ochotnicza Straż Pożarna liczy sobie 136 członków zrzeszonych w 5 jednostkach, z których dwie 

włączone są do Krajowego Systemu Ratownictwa Gaśniczego. 

Strażacy uczestniczyli w 155 akcjach ratowniczo – gaśniczych. 

Na zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańcom gminy wydano kwotę 209.437,77 złotych. 

 

10. OCHRONA ZDROWIA   

Podstawowa opieka medyczna na terenie gminy jest zapewniona.  
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Opiekę medyczną zapewniają: Ośrodek Zdrowia w Małym Płocku , gdzie mieści się Niepubliczny 

Zakład Opieki Zdrowotnej Medicare s.c. w Kolnie i Prywatny Gabinet Stomatologiczny – lekarz 

stomatolog Sylwester Zuzga oraz Ośrodek Zdrowia w Rogienicach Wielkich.  

W Małym Płocku działa Apteka „Na Dobre Zdrowie”. 

Dodatkowo gmina umożliwia również korzystanie mieszkańcom gminy z różnych bezpłatnych badań 

profilaktycznych. 

 

11. INFRASTRUKTURA DROGOWA 

Infrastruktura drogowa na koniec 2020 roku wynosiła 135,95 km., na utrzymanie której wydatkowano 

łącznie 1.909.421,95 zł. Największe wydatki w tym zakresie to: zakup kruszywa, profilowanie i 

równanie dróg, naprawa przepustów, budowa chodników.  

 

 

12. SIEĆ WODOCIĄGOWA I OŚWIETLENIOWA 

Istniejąca sieć wodociągowa ma długość 103,2 km i dociera do 1009 gospodarstw. Nasza gmina 

otrzymuje wodę z 3 źródeł: Rogienice Wielkie, Korzeniste i Janowo. 

Wydatki zawiązane z oświetleniem miejscowości zamknęły się kwotą 119.214,03 zł i 

dotyczyły zakupu energii dla oświetlenia ulicznego oraz konserwacji jego urządzeń.  

 

 

13. OCHRONA ŚRODOWISKA 

Odpady komunalne odbierane są z 1016 gospodarstw, opłata za odbiór odpadów 

segregowanych wynosiła 18 zł miesięcznie od 1 osoby i 54 zł za odbiór odpadów 

niesegregowanych. 

Koszt gospodarki odpadami komunalnymi to 635.739,98 zł. 

Zgodnie z obowiązującymi przepisami odpady na terenie naszej gminy są segregowane  

na 9 frakcji: papier, szkło, tworzywa sztuczne, metale, odzież i tekstylia, odpady 

niebezpieczne, baterie i akumulatory, sprzęt elektryczny i elektroniczny i odpady 

wielkogabarytowe.   

Gromadzenie nieczystości ciekłych na terenie gminy odbywa się poprzez zbiorniki 

bezodpływowe (869 sztuk), oczyszczalnie przydomowe (20 sztuk) i stacje zlewne (1 sztuka).  

Na realizację Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobieganiu bezdomności 

gmina wydatkowała 12.546,00 zł. 

Za usuwanie padłych zwierząt na terenie gminy, w tym również niewiadomego lub 

nieznanego pochodzenia wydatkowano 6.480,00 zł. 

   

14. JEDNOSTKI ORGANIZACYJNE GMINY: 

Na terenie gminy działa 9 jednostek organizacyjnych, w tym 4 szkoły podstawowe.   

W gminie działa Gminny Ośrodek Kultury w Małym Płocku i  świetlice wiejskie w 

Rogienicach Wielkich, Cwalinach Dużych, Kątach, Korzenistem Włodkach oraz Rakowie 

Starym.  

GOK w 2020 roku uzyskał przychody w wysokości 267.043,94 zł, na które składają się; 

dotacje podmiotowe, darowizny pieniężne i wpływy za wynajem.  

Koszty działalności GOK i świetlic zamknęły się kwotą 259.189,85 zł. 

W gminie działa również Biblioteka Publiczna Gminy Mały Płock  

z siedzibą w Małym Płocku oraz filiami w Rogienicach Wielkich, Chludniach i Kątach. 

Przychody biblioteki zamknęły się kwotą 197.664,86 zł, a koszty działalności kwotą 

198.089,37 zł. 



11 

 

Księgozbiór Biblioteki liczy 33.592 woluminów, na jednego mieszkańca przypada 14,19 

woluminu. W 2020 r. 

Biblioteka zorganizowała łącznie 448 wydarzeń promujących czytelnictwo.   

Zanotowano łącznie 4717 odwiedzin (Biblioteka w Małym Płocku i filie).  

Na terenie gminy działa również Zakład Gospodarki Komunalnej w Małym Płocku. 

Dochody Zakładu zamknęły się kwotą 643.250,25 zł, a koszty działalności kwotą 

702.358,94zł  

Największe dochody Zakładu  stanowią sprzedaż wody wraz z abonamentem oraz wykonanie 

przyłączy do wody (kwota 545.010,93 zł) oraz wywóz nieczystości i odprowadzenie  

nieczystości do oczyszczalni (kwota 58.909,41 zł.)  

Zespól Obsługi Placówek Oświatowych w Małym Płocku – dział 750 administr. publiczna 

jako jednostka organizacyjna została powołana do realizacji zadań związanych oświatą na 

terenie gminy. Zatrudnia on 4 pracowników administracyjnych i 2 kierowców. 

Wydatki ZOPO zamknęły się kwotą 286.208,96 zł i obejmowały wydatki na wynagrodzenia 

w kwocie 264.979,84 zł oraz wydatki rzeczowe w kwocie 21.229,12 zł  

 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Małym Płocku – dział 852 pomoc społeczna 

realizuje zadania z zakresu pomocy społecznej. Koszty bieżącego funkcjonowania Ośrodka 

zamknęły się kwotą 295.244,46 zł.  

To są wszystkie informacje, które przedstawiam odnośnie raportu, przedstawiłam te 

informacje w imieniu Pana Wójta, dziękuję bardzo. 

 

 - Debata nad Raportem o stanie Gminy Mały Płock za 2020 rok. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – w tej chwili mamy podpunkt o 

nazwie debata nad raportem o stanie Gminy Mały Płock za 2020 rok. Czy ktoś z państwa chce 

zabrać głos? Proszę bardzo Panie Radny. 

Pan Roland Długozima – Radny Powiatowy – szanowni państwo ja bym dodał tylko w 

ramach Powiatu, że mamy do dyspozycji mieszkańców Powiatu Kolneńskiego w Kolnie dwie 

szkoły ponadpodstawowe i zachęcam do korzystania z tych szkół tj. Liceum 

Ogólnokształcące, Zespół Szkół Technicznych i Ogólnokształcących  i im więcej dzieci 

waszych pójdzie do Kolna, tym więcej pieniędzy z subwencji dostanie Powiat Kolno i tym 

więcej będzie można między innymi na drogi. Wiem, że wam po drodze bardziej do Łomży i 

się nie dziwię, ale poziom kształcenia w szkołach w Kolnie jest też na wysokim poziomie, jest 

i zaplecze tzn. hale sportowe, boiska na pewno nie są gorsze jak w Łomży a może nawet 

lepsze. Do dyspozycji mieszkańców Gminy Mały Płock jest również Szpital w Kolnie, z tym, 

że macie zastrzeżenia co do jakości itd., ale szpital od ubiegłego roku uruchomił oiom lepiej 

żeby nie było potrzeby korzystania z niego, ale w razie potrzeby można. Szpital ma dobrą 

pracownię tomografu komputerowego, więc można wykonywać badania zarówno prywatne 

jak i zlecane przez lekarzy rodzinnych, w tej chwili jest rozbudowa izby przyjęć z zapleczem. 

Stan techniczny szpitala jest cały czas unowocześniany, największy problem jest z kardą 

lekarską, bo dobrzy lekarze mają pracę w dużych aglomeracjach , a do nas zazwyczaj 

przychodzą lekarze może z mniejszym doświadczeniem, jednak zachęcam do korzystania ze 

Szpitala Ogólnego w Kolnie i zgłaszanie uwag co by tam zmienić żeby tam było jeszcze 

lepiej. Dziękuję. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy - dziękuje Panu radnemu za zwrócenie 

uwagi na możliwości, które mamy, czy ktoś z państwa Radnych chce w tym punkcie jeszcze 

zabrać głos, nie widzę chętnych, w takim razie myślę, że przejdziemy do następnego 

podpunktu. 
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- Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum zaufania.  

Projekt uchwały był w materiałach. Został omówiony na Komisjach Rady  przez 

analizowany.  

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy - na postawie tego raportu, myślę, 

że podejmiemy dobrą decyzję. 

 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

wotum zaufania. 

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

wotum zaufania.- stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum 

zaufania. - została podjęta. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Radny Gminy – gratulujemy Panie Wójcie. 

 

Uchwała nr XXXV/167/21 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum zaufania. - stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8 

 

Sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Mały Płock oraz 

Absolutorium dla Wójta Gminy Mały Płock za 2020 rok. 

a) Sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Mały 

Płock za 2020 rok. 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy- szanowni 

państwo gmina zobowiązana jest do złożenia szeregu sprawozdań za każdy rok i miedzy 

innymi złożyła sprawozdania z bilansu z wykonania budżetu gminy; również łącznego bilansu 

obejmującego dane wynikające z bilansów gminnych jednostek budżetowych i 

samorządowego zakładu budżetowego,; łącznego rachunku zysków i strat obejmującego dane 

wynikające z rachunków zysków i strat gminnych jednostek budżetowych i samorządowego 

zakładu budżetowego; łącznego zestawienia zmian funduszu obejmującego dane wynikające z 

zestawień zmian w funduszu gminnych jednostek budżetowych i samorządowego zakładu 

budżetowego i informacji dodatkowej obejmującej dane łączne jednostek budżetowych i 
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samorządowego zakładu budżetowego. Ponadto do Regionalnej Izby Obrachunkowej Zostały 

złożone sprawozdania : z wykonania planu dochodów budżetowych to jest Rb – 27 S; 

sprawozdania Rb – 28 S z wykonania planu wydatków budżetowych; Rb –NDS o 

nadwyżce/deficycie; sprawozdanie Rb –ST o stanie środków na rachunkach bankowych 

jednostek samorządu terytorialnego; sprawozdanie Rb –N o stanie należności oraz wybranych 

aktywów finansowych; sprawozdanie Rb –Z o stanie zobowiązań wg tytułów dłużnych oraz 

poręczeń i gwarancji; sprawozdanie Rb-UZ uzupełniającego o stanie zobowiązań według 

tytułów dłużnych; sprawozdanie Rb  - PDP z wykonania dochodów podatkowych; 

sprawozdanie Rb – 30 S z wykonania planów finansowych samorządowych zakładów 

budżetowych oraz opisowego sprawozdania z wykonania budżetu.  

 

 

b) Zapoznanie z Uchwałą Nr RIO.II-00321-88/2021 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym 

przez Wójta Gminy Mały Płock sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020 rok. 

 

Uchwałę przedstawiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy - po złożeniu tych 

wszystkich sprawozdań za 2020 rok dnia 12 kwietnia 2021 roku Skład Orzekający 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku Uchwałą Nr RIO.II-00321-88/2021 w 

sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym prze Wójta Gminy Mały Płock sprawozdania z 

wykonania budżetu za 2020 rok uchwala co następuje: zaopiniować pozytywnie przedłożone 

przez Wójta Gminy Mały Płock sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2020 rok. 

Może jeszcze tylko dodam, że jeżeli chodzi o wykonanie dochodów i wydatków budżetu w 

2020 roku to wykonanie dochodów stanowiło 106 % planu, dlatego, że otrzymaliśmy dotację 

na inwestycje na drogi jeszcze na koniec roku 2020. Dzięki temu też budżet gminy zamknął 

się nadwyżką budżetową i to w wysokości 1 864 956, 49 zł. Zrealizowano wydatki  w 

wysokości 96 %  ogółu planu. Jeśli chodzi o inwestycje to stanowiły one 26 % ogółu 

wydatków i to jest bardzo duża kwota wydatkowano 7 946 474, 19 zł, praktycznie wszystkie 

założone inwestycje zrealizowano, stanowi to 99 % planowanych wydatków. Ja pozwolę 

sobie wymienić inwestycje, które zrealizowano w tamtym roku, bo jest ich wyjątkowo dużo, 

od kiedy pracuję nie było aż tyle inwestycji zrealizowanych i są to inwestycje takie jak: - 

przebudowa drogi Ruda – Skroda Piasutno Żelazne i Rudka Skroda – Piasutno Żelazne 

zrealizowano ją w wysokości 1 211 211, 24 zł, ponadto przebudowa drogi gminnej w Budach 

Kozłówka w wysokości  340 403, 61 zł, przebudowa drogi gminnej w Cwalinach Dużych 

tutaj sporządzono dokumentację na kwotę 12 150 zł, przebudowa drogi gminnej w Popkach   

2250 zł, przebudowa drogi gminnej w Małym Płocku to są wydatki inwestycyjne, ale na razie 

póki co tylko kosztorysy, ale otrzymaliśmy dofinansowanie, wiec to jest zaplanowane w 

budżecie tego roku, też 2250 zł przebudowa drogi gminnej Starym Rakowie 2250 zł, również 

zaplanowana na ten rok. Budowa chodnika Mały Płock ulica Ciborowskiego to są środki z 

funduszu sołeckiego 12 260 zł, budowa chodnika Kołaki Wietrzychowo 5580 zł to też jest 

fundusz sołecki, Nowe Rakowo budowa chodnika 13 790 zł, budowa chodnika w 

miejscowości Kąty, budowa chodnika Kołaki Strumienie, kostka brukowa na drogę Waśki 

również z funduszu sołeckiego. Ponadto utworzono  Centrum Aktywności Lokalnej we 

Włodkach na wartość 155 324, 58 zł, również zmodernizowano świetlicę wiejską w Kątach w 

wysokości 296 791, 37 zł, największa inwestycja termomodernizacja budynków w Gminie 

Mały Płock 5 459 473, 85 zł, Centrum Aktywności Lokalnej w Małym Płocku tu 

sporządzenie dokumentacji  16 605 zł, rewitalizacja przestrzeni publicznej w Korzenistem  

8 856 zł, budowa pomnika Karawaka 14 999, 98 zł, rewitalizacja przestrzeni publicznej 

poprzez budowę parku kieszonkowego w Małym Płocku 17 835 zł to jest również 
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dokumentacja, zakup sprzętu ratowniczego  dla OSP w Małym Płocku 40 000 zł, budowa 

oświetlenia ulicznego w Rogienicach Wielkich 57 890 zł, budowa oświetlenia ulicznego w 

Budach Żelaznych 5000 zł dokumentacja, przebudowa drogi powiatowej na odcinku 

łączącym miejscowości Włodki i Chludnie tu była udzielona dotacja dla Powiatu w 

wysokości 199 044 zł, zakup samochodu dla Komendy Powiatowej Policji w Kolnie również 

dotacja 10 000 zł i 19 000 zł udzielono dotacji na termomodernizację budynków Powiatowej 

Straży Pożarnej w Kolnie, dziękuję bardzo.  

 

 

c) Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mały Płock o udzielenie absolutorium  

Wójtowi Gminy Mały Płock za 2020 rok wraz z opinią Komisji o wykonaniu 

budżetu Gminy za 2020 rok. 

 

Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mały Płock o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Mały Płock za 2019 rok oraz opinię Komisji przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy Mały Płock Pan Jarosław Gałązka. 

 

d) Zapoznanie  Uchwałą Nr RIO.II-00322-85/2021 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 7 czerwca 2021 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Mały 

Płock wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium za 2020 rok. 

Uchwałę Nr RIO.II-00322-185/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 7 czerwca 2021 r. w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Mały Płock wniosku o udzielenie 

Wójtowi absolutorium za 2020 rok przedstawił Pan Jarosław Gałązka – 

Przewodniczący Rady Gminy – Skład orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej 

postanawia stwierdzić, że wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mały Płock  

spełnia wymogi określone  w ustawie o samorządzie gminnym i ustawie o finansach 

publicznych, a w szczególności: dotyczy wykonania budżetu, oparty jest na opinii 

Komisji Rewizyjnej  o wykonaniu budżetu, skład Komisji w świetle oświadczenia 

Przewodniczącego Rady Gminy jest zgodny z wymogami ustawy  o samorządzie 

gminnym.  Podpisano Przewodniczący Składu Orzekającego. 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu  gminy za 2020 rok.  

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod imienne głosowanie. 
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Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu  gminy za 2020 rok.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 rok. - została podjęta. 

 

Uchwała nr XXXV/168/21 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 rok.- stanowi załącznik do protokołu. 

 

f) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu  gminy za 2020 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie  udzielenia 

Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu  gminy za 2020 rok.  

       Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał powyższy uchwały projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 5 dot. podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2020 rok. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2020 rok. - została podjęta. 

Uchwała nr XXXV/169/21 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2021 rok.- stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ze względu na sprawy osobiste po usprawiedliwieniu się u Pana Przewodniczącego Rady 

Gminy salę obrad opuściła Pani Grażyna Rydzewska Radna Gminy oraz Pan Karol Zuzga 

Radny Gminy Mały Płock. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie części zadania publicznego  w 

zakresie lokalnego transportu zbiorowego  i zawarcia porozumienia. 

 

Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach Rady  przez 

Pana Józefa Dymerskiego Wójta Gminy Mały Płock i był przez nie analizowany.  

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Radny Gminy – to jest to o czym Pan Wójt 

mówił nam na komisjach, czyli porozumienie nas finansowo nie dotyka, to jest takie 

porozumienie między Gminą Mały Płock, a Gminą Szczuczyn i Stawiski i Grabowo. 
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Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przekazanie części zadania publicznego  w zakresie lokalnego transportu zbiorowego  i 

zawarcia porozumienia. 

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 6 dot. podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przekazanie części zadania publicznego  w zakresie lokalnego transportu zbiorowego  i 

zawarcia porozumienia. 

 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 

części zadania publicznego  w zakresie lokalnego transportu zbiorowego  i zawarcia 

porozumienia. 

. 

 

Uchwała nr XXXV/170/21 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie części zadania 

publicznego  w zakresie lokalnego transportu zbiorowego  i zawarcia porozumienia. 

- stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad.10 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody                                          

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mały Płock w celu przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

 

Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach Rady  przez 

Panią Wiesławę Pasławską Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej w Małym Płocku                

i był przez nie analizowany. 

 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Radny – projekt tej uchwały był omawiany na 

komisjach, projekt tego regulaminu zostanie zaopiniowany przez Państwowe Gospodarstwo 

Wodne Wody Polskie Wody Polskie i następnie na tej podstawie będą naliczane opłaty. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mały Płock w celu 

przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 
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Głosowanie imienne Nr 7 dot. podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia projektu 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mały Płock 

w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie przyjęcia projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mały Płock w celu 

przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

  

 

Uchwała nr XXXV/171/21 w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mały Płock w celu przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu.- stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 11 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi udzielono od razu w punkcie Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

 

Ad. 12 

Wolne wnioski.  

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – proszę państwa ja tylko króciutko odnośnie 

szczepień Wojewoda Podlaski zobowiązał gminy na terenie całego naszego województwa 

podlaskiego do promocji szczepień, konkretnie chodzi o osoby 60 + i 70 + żeby było jak 

najwięcej osób zaszczepionych w związku ze zbliżającą się tą czwartą falą pandemii. Proszę 

państwa na terenie naszej gminy będzie to wyglądało w ten sposób, że do każdego domostwa 

my wykupimy taką usługę bezadresową i do każdego domostwa dotrze ulotka z gminy                         

o możliwościach zaszczepienia się. Apeluję tutaj do państwa jako Radnych i 

współmieszkańców z takimi osobami, aby podejść do tej sprawy poważnie. Takie osoby 

mogą być zaszczepione w dwóch puntach albo u nas tutaj w Małym Płocku albo w punkcie 

powszechnych szczepień w Kolnie przy hali sportowej tam przy basenie i tam należy się 

zgłaszać do takiego punktu, jest tam podana infolinia można bezpośrednio na infolinię 

dzwonić albo ewentualnie do nas tutaj do Ośrodka Zdrowia zgłosić taką osobę. Jeżeli chodzi 

natomiast o osoby 70 + to istnieje taka możliwość, że te osoby mogą być zaszczepione w 

miejscu zamieszkania tzw. mobilne punkty szczepień, w tej sprawie musicie państwo 
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zadzwonić do nas do urzędu pod numer telefonu 12-60 końcówka czyli 86-279-12-60 bądź do 

Pana Jerzego Duchnowskiego 86 -279-13-21 i tam podać adres pod którym te osoby się 

znajdują i ile będzie osób chętnych do zaszczepienia. My co tydzień musimy podawać w tej 

sprawie raporty do Starostwa Powiatowego a Starostwo Powiatowe  podaje dalej te raporty do 

Wojewody. Informacja w tej sprawie będzie zamieszczona również u nas na naszej stronie 

gminy. Dziękuję bardzo.  

 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy - ja zapytam, czy będzie można w 

tych mobilnych punktach szczepień wybrać szczepionkę, którą chcemy być zaszczepieni? 

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – nie jestem w stanie na ten temat odpowiedzieć, w 

zależności od tego jaką szczepionką będą dysponowały te punkty, była mowa że będzie to 

albo Moderna albo Pfizer, na pewno nie Astra Zeneca. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – dziękuję bardzo. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – szanowni Panie i Panowie Radni, pracownicy Urzędu 

chciałbym wam bardzo serdecznie podziękować  za wotum zaufania i za udzielenie 

absolutorium, ja myślę, że to wspólne nasze działania, które realizujemy, jest dużo 

zrealizowanych, jest sporo które jeszcze będą realizowane, na drugi rok będę pomału 

przedstawiał co będziemy chcieli jeszcze zrobić też, żeby w nowym budżecie  zapisać. 

Dziękuję za waszą aktywność, przychodzicie często do mnie sami osobiście, prosicie co 

chcecie zrobić, zadziałać, może nie wszędzie da się to od razu zrobić, ale myślę, że po woli, 

wasze słowa szanuję i to co mówicie chcę żeby było wykonane, tak na razie do tej pory się 

dzieje, jest dużo inwestycji na następny rok, także wasza pomoc jest bardzo dobra.                  

Widzicie, jeżeli jest zgoda, jest wspólność, realizujemy te zadania bez zakłóceń  i myślę, że 

dalej tak w przyszłości będzie, będzie jeszcze dużo dróg, robimy te dokumentacje, chodniki 

już w niektórych miejscowościach są porobione, jeszcze będę pilnował, żeby do lipca były 

porobione, żeby można było złożyć, szanujemy pieniądz , przyglądamy się temu i 

realizujemy.  Dobrze, że czuwacie nad tym wszystkim, przychodzicie, ja jestem od tego, żeby 

mi dokuczać, żebyśmy mogli to jakoś realizować, wiem, że nie wszystko się da bo każdy by 

chciał i to i to, ale tutaj Pani Skarbnik też zawsze przegląda te finanse, patrzy co można a 

czego nie, czasami coś wyskoczy niespodziewanie i też trzeba z tym sobie poradzić. 

Dziękujemy również naszym Radnym Powiatowym, którzy też czuwają nad naszymi 

drogami, myślę, że starają się, są również za tymi zmianami, które tam w Powicie są robione, 

jestem pełen uznania że te nasze sprawy są ciągle realizowane i za tą waszą wdzięczność, za 
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dobroć, że możemy wspólnie się domówić, idziemy ciągle do przodu, także bardzo serdecznie 

za wszystko wam drodzy Panie i Panowie dziękuję. 

 

Ad. 13 

Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku obrad 

zamknął obrady XXXV Sesji Rady Gminy Mały Płock. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała                                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

Aneta Podsiad                                                                                       Jarosław Gałązka 


